

《单词百科:emblemate是什么意思?emblemate怎么发音?emblemate的解释和用法》

英语单词emblemate是什么意思?emblemate怎么读?emblemate怎么发音?简答网为您整理了emblemate的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



emblemate怎么读

emblemate的读音:[em'blem ə taɪ z]

emblemate的意思

- 1、vt.作为…象征; 作为…标志;用符号代表; 用徽章象征;
- 2、v.使具有象征意义;象征, 代表, 标志着, 是…的标记, 用图案(符号)表示

emblemate的双语例句

1、Anciently the sun was commonly emblemized by a starry or radiate figure.

在古老时候，太阳一般是以星形或是放射状的图形来作为象征。

2、The new Chinese Accounting Standards has been issued on February 15, 2006, which emblemizes it further approaches to the International Accounting Standards.

2006年2月15日中国新会计准则的正式发布，标志着我国会计准则与国际会计准则进一步全面接轨。

3、The implement of the Patent Law emblemizes the establishment of the patent system of our country.

专利法的施行标志着我国专利制度的建立。

4、To some extent, etiquette emblemizes civilization degree of a nation, a country.

礼仪在一定程度上象征着一个民族、一个国家的文明程度。

5、The generation of the plate tectonic theory emblemized a revolution in geosciences development history, it creates profound influences on development trends of the contemporary geosciences theoretical studies.

它的诞生标志着地学发展史上一场革命，并对当代地学理论研究发展趋势，产生深远影响。

6、World Aids day's symbol is red ribbon, which emblemizes that caring for the patients infected by HIV, life with passion, the desire of peace and taking part in the activity of prevention from Aids.

它象征着对艾滋病病毒感染者和病人的关心与支持，象征着对生命的热爱和对平等的渴望，象征着要用“心”参与艾滋病防治工作。

7、Methods To extract the rRNA of mycobacterium tuberculosis by guanidine thiocyanate splitting, phenol-chloroform extraction, isopropanol precipitating and proceeding dot-blotting with the probe emblemized by Digoxin, observing the results by enzyme presents color. Seventy-six clinical isolates were detected by this method.

方法异硫氰酸胍裂解、酚-氯仿抽提、异丙醇沉淀法直接抽提结核分枝杆菌rRNA，地高辛标记探针斑点杂交，酶呈色观察结果检测结核分枝杆菌，用该法检测76例临床标本。

8、Through Foucault's discussing about painting, the divine role of painting to

emblemize the truth of the world through the body deteriorated.

通过福柯对于绘画的论述，绘画通过身体而呈现世界真理的神圣角色被瓦解了，传统的凝神观照观看模式也丧失了崇高的地位。

9、It is so holy to emblemize and stick up for peace, friendship, health, civilization, happiness and beauty for everyone is our tenet.

这一切体现了&代言并帮助每个人维护和平、友谊、健康、文明、幸福、美丽是我们的神圣宗旨。

10、To emblemize and stick up for peace, friendship, health, civilization for everyone is our tenet.

代言并帮助每个人维护和平、友谊、健康、文明是我们的神圣宗旨。

11、The traditional auspicious patterns that are a enormous symbology emblemize the various kinds of auspicious morals, which make the enjoying jadeite more interestingly.

作为一种庞大的符号体系，传统吉祥纹样象征的各种吉祥如意增添了翡翠制品赏玩的文化趣味。

以上是简答网为您整理的emblemize怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于emblemize的用法、emblemize的释义、emblemize的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/emblemize>